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Voorwoord

Hoe staan we ervoor?
Na de zwaarbevochten overwinning vorige 
week in Oploo, kunnen we ons 3 zeer belang-
rijke punten bijschrijven. Deze 3 punten 
zorgen ervoor dat we de concurrentie niet uit 
het oog verliezen en bij de middenmoters in 
de buurt blijven. Na 1-0 achter te komen op 
een dramatisch veld tegen een stugge ploeg 
weten we de wedstrijd toch nog zo om te 
draaien; dit zegt wat over het karakter van 
onze groep. 

Zelf ben ik erg blij dat ik ervoor gekozen heb 
om voor de selectie te gaan spelen dit jaar. Met 
het tweede kenden we een goede seizoenstart 
waarbij er wordt meegespeeld voor de plekken 
bovenin. 
Met het eerste verliep de seizoenstart iets moei-
zamer en zal er alles op alles gezet moeten 

worden om dit seizoen te handhaven in de 3e 
klasse. Ondanks dat het voor beide teams een 
lang en zwaar seizoen zal worden, geloof ik erin 
dat aan het eind van het seizoen beide teams er 
goed bijstaan op de ranglijst. 

Vandaag gaan we er alles aan doen om het 
ONDO zo moeilijk mogelijk te maken, ook al zal 
dit niet makkelijk worden. ONDO kende een iets 
betere seizoenstart als ons en staat op een nette 
8ste plek. 
Als we alles geven en er volle bak energie in 
gooien heb ik er alle vertrouwen in dat we de 
punten in Kepèl houden. 

Kom op die greune!!!
Max Lenders 

Onze tegenstander van vandaag is ONDO. 
ONDO is een deelstaat van Nigeria en gelegen 
in het zuidwesten van dit Afrikaanse land. 
ONDO is ook een gemeente in de Japanse 
prefectuur Hiroshima. 

Maar dat wist u waarschijnlijk al. Wat u mis-
schien niet wist: ONDO is een sportclub uit 
Asten-Heusden en vandaag onze tegenstander 
op Panningen-Noord. De afkorting staat voor Op 
Naar De Overwinning. 

ONDO is een stabiele middenmoter in 3C met 
hetzelfde doelsaldo als onze eigen groenwit-

ten: - 6. Onze Brabantse gasten hebben alleen 3 
punten meer.  Dat danken zij ook aan een over-
winning tegen Hegelsom, waar onze groenwit-
ten verloren. Een lastige tegenstander dus, maar 
geen onoverkomelijk probleem, zeker niet na 
de eclatante overwinning van afgelopen zondag 
tegen Excellent. 

Kortom ingrediënten te over voor een onderhou-
dende voetbalmiddag. 

Welkom dus op sportpark Panningen-Noord en 
een speciaal welkom aan onze gasten uit Asten.

Wedstrijdbal

De wedstrijdbal geschonken is door:
Cafee Tinus



Hoofdsponsors
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Team Gespeeld Winst Gelijk Verloren Punten Voor Tegen

1 Stiphout Vooruit 9 7 2 0 23 22 2

2 VV Bruheze 9 7 1 1 22 29 14

3 HVV Helmond 9 5 2 2 17 23 14

4 SV Blerick 9 5 2 2 17 11 4

5 Sparta '18 9 3 4 2 13 17 13

6 FCV 8 4 0 4 12 11 15

7 DSV 9 3 3 3 12 20 17

8 ONDO 9 3 2 4 11 15 21

9 SV Melderslo 9 3 2 4 11 7 20

10 VV Excellent 9 2 3 4 9 18 17

11 VV Hegelsom 8 2 2 4 8 8 14

12 SV Panningen 9 2 2 5 8 11 17

13 MVC '19 9 2 0 7 6 10 20

14 SV United 9 1 1 7 4 12 26

Stand 3e klasse C

Uitslagen en programma 3e klasse C

Colofon
Uitgave van Sv Panningen. Verstrekking bij 
iedere thuiswedstrijd van het eerste team 
zolang de voorraad strekt.
Over de inhoud kan niet worden gecorres-
pondeerd. Wij proberen zo waarheidsgetrouw 
verslag te doen.

Redactie: secretaris@svpanningen.nl

Uitslagen 26 november 2023

ONDO -  HVV Helmond 1 - 4
SV United -  DSV 2 - 2
Sparta ‘18 -  Stiphout Vooruit 0 - 1
SV Melderslo -  MVC ‘19 1 - 0
FCV -  VV Hegelsom AFG
VV Excellent -  SV Panningen 1 - 2
VV Bruheze -  SV Blerick 1 - 0

Programma 3 december 2023

SV Blerick -  VV Excellent
DSV -  FCV
VV Hegelsom -  SV Melderslo
HVV Helmond -  SV United
MVC ‘19 -  Sparta ‘18
SV Panningen -  ONDO
Stiphout Vooruit -  VV Bruheze

Programma 10 december 2023

ONDO -  SV Blerick
SV United -  SV Panningen
Sparta ‘18 -  SV Melderslo
DSV -  VV Hegelsom
FCV -  HVV Helmond
VV Bruheze -  MVC ‘19
VV Excellent -  Stiphout Vooruit



clubblad Sv Panningen jaargang 2 nummer 5 3

Pupil van de week: 

Even niks te doen?

Hoi, ik ben Yvann van Moorsel en ik ben 7 jaar. 
Mijn ouders zijn Graad en Astrid van Moorsel en ik 
zit in groep 4 op BSO de FavoRIET. Op school vind 
ik het leukste vak Taal en rekenen en lezen vind 
ik niet zo leuk om te doen.

Mijn favoriete eten is macaroni carbonara en spruit-
tjes vind ik echt niet lekker. Als ik later groot ben 
wil ik heel graag vrachtwagenchauffeur worden.

Ik speel bij PEC’20 in J08-4 en mijn favoriete plek 
op het voetbalveld is keeper. Het samenspel vind 
ik het leukste aan voetballen. De beste ploeg van 
de wereld is PSV en de allerbeste speler van de 
wereld is Christiano Ronaldo. Wie de beste speler 
van Panningen 1 is weet ik eigenlijk niet, want 
ik ken ze niet persoonlijk. De uitslag vanmiddag 
wordt 3-1.

Vanmiddag betreedt Yvann, aan de hand van 
onze Panningen 1 aanvoerder Youri, onze groene 
grasmat. Met onder zijn arm de wedstrijd en 
reservebal, die geschonken is door Café Tinus.

Spelregels? Vul de diagrammen zo in dat in elke 
rij, elke kolom en elk vierkant van 3 x 3 vakjes 

alle cijfers van 1 t/m 9 precies één keer voor-
komen.

Goudsponsors
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Kiekje van vreuger  Panningen 6 (1986)

Panningen 6 (1986)
Staand van links naar rechts: Thijs Hendrickx, Hay Rutten, Henny Niessen, Harry Steegs, Marc Beeker, 
Frans Verhaegh, Wiel Peeters.

clubblad Sv Panningen jaargang 2 nummer 5 5

Kiekje van vreuger  Panningen 6 (1986)

Gehurkt van links naar rechts: 
Wim Janssen, Giel Joosten (leider), Jac van Nienhuys, Hub Rutten, Henk Lemmen, Wilmar van Nien-
huys, John Janssen.
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Evenementenkalender
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Interview met…
Je namen in je paspoort en bijnaam?
Roel Gertruda Hubertus (mijn tweede voornaam 
is een meisjesnaam vernoemd naar mijn peet-
tante). Mijn bijnaam is Klitje.
Adres en Woonplaats?
Parklaan 10 in Panningen
Geboortedatum en -plaats?
8 februari 1974 in Meijel
Uit welke gezinsleden 
bestaat huize Strijbos?
Ik woon samen met mijn 
vriendin Maud Verschuuren. 
Samen hebben wij een 
dochter Sem en twee zonen 
Vik en Rai. 
Welke opleiding(en) en 
werkervaring(en) heb je 
gedaan?
VWO in Deurne, HBO Bouw-
kunde in Tilburg en 3-jarige 
post HBO-opleiding (deeltijd) 
universiteit Delft. Ben in 1997 
begonnen bij ingenieursbu-
reau van Meijel-Verhaegh in 
Someren-Eind en later in Maasbree als construc-
teur. In 2006 de overstap gemaakt als project-
leider /constructeur naar ingenieursbureau Van 
de Laar in Eindhoven. In 2010 met 2 andere col-
lega’s een vestiging in Eindhoven opgezet voor 
Bartels Ingenieursbureau en in 2016 mijn eigen 
adviesbureau voor bouwconstructies opgericht. 
Je hebt een eigen bedrijf ‘Strijbos Constructie 
Advies’, vertel hier iets over?
Bij Bartels Ingenieursbureau kregen manage-
menttaken de overhand en daar werd ik niet 
gelukkig van. Ik was de passie voor het vak aan 
het verliezen en toen heb ik in 2016 besloten om 
voor mezelf te beginnen. Letterlijk op de zolder-
kamer op de Schoutenring in Panningen, waar 
wij destijds woonden. Ik ben altijd ondernemend 
geweest en heb ook altijd een sterke behoefte 
naar vrijheid en onafhankelijkheid gehad. Bij 
Strijbos Constructie Advies komt dit alles voor 
mijn gevoel in balans. Ik heb geen personeel, 
maar huur professionele zelfstandige experts 

in. Dit zijn veelal oud-collega’s die ik persoon-
lijk goed ken. Het voordeel is dat deze mensen 
heel ervaren zijn en zelf beslissingen kunnen en 
durven te nemen. Wij verlenen constructie advies 
voor voornamelijk professionele opdrachtgevers 
zoals projectontwikkelaars, vastgoedbeheerders, 

architecten en aannemers. 
Onze projecten zijn landelijk 
georiënteerd van Maastricht 
tot Texel en van Zierikzee tot 
Groningen. Als constructie 
adviseur bedenken wij hoe 
een architectonisch ontwerp 
gebouwd kan worden. Het 
moet sterk en stabiel zijn 
én blijven. Kan de fundering 
het gewicht aan? Blijven de 
balkons hangen? Een gebouw 
moet veilig gebouwd kunnen 
worden en moet over 50 jaar 
nog steeds veilig te gebrui-
ken zijn. Daar zijn wij als 
constructie adviseurs verant-
woordelijk voor. 

Hoe ziet je voetbalcarrière eruit?
Op mijn 8e werd ik lid bij RKMSV in Meijel. 
Hier heb ik alle jeugdteams doorlopen. Op het 
moment dat ik de overstap naar de senioren 
maakte, kwam ik in RKMSV 3 terecht. RKMSV 
had in die tijd maar liefst 13 seniorenteams. 
RKMSV 2, 3, 4 en 5 kwamen toen uit in de voor 
hen hoogst bereikbare klassen. Van onze A1 
stroomden toen maar 1 of 2 spelers rechtstreeks 
door naar de selectie 1-2. In RKMSV 3 kwam ik 
bij oud-spelers van “ut uurst” terecht. Dat waren 
mijn idolen. Dat was een tijd dat je nog echt 
tegen de oud-spelers op keek en het ook niet 
in je hoofd haalde om op zaterdag te diep in 
het glaasje te kijken. In RKMSV 3 mocht ik 2 
seizoenen samen met Giel Thijsen op het mid-
denveld voetballen. Giel was een legendarische 
‘mid-mid’ waar ik enorm veel van heb geleerd. 
Hierna heb ik, bij trainer Edwin van Berge 
Henegouwen (oud-profspeler van o.m. PSV) op 
mijn 20e de overstap naar RKMSV 1 gemaakt. 
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We hadden een aardig team met o.a. Mark 
Maassen (Panningen) als bikkelharde verdedi-
ger. Na jarenlang 3e klasse degradeerde we met 

“ut uurst” in 1995/1996 naar de vierde klasse. 
Mijn beste voetbaljaren waren onder trainer Ed 
Claassen. In het seizoen 1998/1999 werden we 
met 10 punten voorsprong op Venloosche Boys 
overtuigend kampioen. Het jaar daarop haalden 
we in de 3e klasse de nacompetitie. De voor-
rondes tegen Milsbeek en VVV’03 werden als 
underdog gewonnen, waardoor we in de finale 
stonden tegen Blerick voor promotie naar de 2e 
klasse. Deze beslissingswedstrijd werd gespeeld 
op De Del. Met een grote schare Meijelse fans 
werd deze wedstrijd toch enigszins kansloos 
met 0-2 verloren. In de voorbereiding van het 
volgende seizoen scheurde ik, op mijn 26e, de 
kruisband in mijn linkerknie. Na jarenlange reva-
lidatie maakte ik op mijn 30e onder trainer Frans 
Nijssen (oud-speler van VVV) mijn comeback in 
RKMSV 1. Na een 2 seizoenen met veel andere 
blessures ben ik gestopt.  
Welke positie heb je altijd bespeeld en voet-
balkwaliteit raak je liever niet kwijt?
Ik was een stijve linkspoot en stond linkshalf of 

‘mid-mid’. Destijds had ik een groot loopvermo-
gen, maar mijn sterkste kwaliteit was het spe-
linzicht en de pass naar voren. Ik was een voet-
baller die heel aanvallend ingesteld was. Onze 
aanvallers waren daar erg blij mee. Die werden 
vaak vrij voor de keeper gezet. De verdedigers 
hebben mij echter vaak vervloekt omdat ik niet 
altijd mee verdedigde.  
Wat wil je team JO10-2 nog graag bijleren?
Je mist bij de meeste spelers de basistechniek. 
Het gevoel voor de bal. De meeste spelers zijn 
niet met de bal bezig buiten de trainingen en 
de wedstrijden om. Als ze een jaartje ouder zijn, 
dan kunnen ze zelfstandig ergens buiten school-
tijd naar een voetbalveld fietsen. Ik hoop dat ze 
elkaar dan op gaan zoeken en met elkaar gaan 
voetballen. Je moet in deze leeftijd gewoon veel 
tijd met de bal aan de voet doorbrengen om 
echt goed te worden. Dat leren ze niet met 2 
uurtjes in de week trainen. 

Interview met… (vervolg)

Waar ligt voor je de uitdaging op het voet-
balveld?
Het druk zetten op de bal bij balverlies. We 
proberen nu de 5-secondenregel in te voeren. 
Die regel houdt in dat we bij balverlies de bal 
binnen vijf seconden terug willen winnen door 
hoog druk te zetten. Daar kun je de tegenstan-
der echt mee verrassen op het kleine speelveld 
bij 6 v 6. 
Noem verschillen tussen de Meijelse en 
Kepèlse voetbalclub?
Met RKMSV gaat het qua ledenaantal en qua 
niveau de laatste jaren bergafwaarts. De moraal 
binnen de club zakt weg. Dit is een langdurig 
proces wat nu echt merkbaar aan het worden 
is. Ik denk dat er binnen enkele jaren een fusie 
(met Neerkandia) gaat komen. Dat is jammer, 
maar wel de realiteit, waar veel clubs mee te 
maken gaan krijgen. Ik zie de toekomst van 
onze club rooskleuriger in. In potentie heeft 
onze club alles om in de toekomst een stabiele 
2e of 1e klasser te worden. Dat begint bij de pro-
fessionalisering van onze jeugdopleiding. Kijk 
maar naar een team zoals JO12-1. Die spelen 
momenteel topklasse. Fantastisch. Je ziet dat 
dit team een goede begeleiding en trainersstaf 
heeft. Ik vraag me vaker af waarom wij dat niet 
net zoals bij bijvoorbeeld Venloosche Boys, Wit-
tenhorst, Someren of Deurne op kunnen pakken. 
Of zoals bij Peelpush in Meijel. Als je een goede  
jeugdopleiding hebt dan trekt dat vanzelf de 
beste talenten aan. En ik denk dat er in de regio 
voldoende sponsoren zijn die zich hieraan willen 
verbinden.      
Je voetbalhoogtepunt?
Mijn laatste seizoen -voor mijn blessure- in de 
3e klasse bij RKMSV 1. Toen was ik op mijn top 
als ‘mid-mid’ en hadden we echt een goed team 
met o.a. Ruud Flipsen (keeper), Erwin Gorts (oud 
Panningen speler), Erik Schijven, Mark Maassen 
(oud Panningen speler), Mark Bukkems en Thijs 
Jacobs (beiden overgekomen van Merefeldia 1).

Lees het hele interview op: 
www.svpanningen.nl

Goudsponsors


